

تعميم Circular

رقم (135) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

تحية طيبة وبعد،

By virtue of the provisions of Article (15/B/6) of Directives of Listing Securities at the Amman Stock Exchange for the year 2018; Kindly note that THE JORDAN CEMENT FACTORIES company (JOCM) and TRAVERTINE COMPANY (TRAV) shall be suspended from trading as of today Sunday 3/11/2019, for failing to provide the ASE with their reviewed third interim financial statements for the period ended on 30/9/2019 within the period specified in the Directives of Listing Securities at the Amman Stock Exchange, ended on 31/10/2019. The companies will remain suspended until they provide the ASE with the required financial statements.

استناداً لأحكام المادة (15/ب/6) من تعليمات إدراج الأوراق المالية لسنة 2018، أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم كل من شركة مصانع الاسمنت الأردنية (JOCM) وشركة الترافرتين (TRAV) اعتباراً من صباح اليوم الأحد الموافق 2019/11/3، نظراً لعدم قيامهما بتزويد البورصة بالبيانات المالية للربع الثالث عن الفترة المنتهية في 2019/9/30 خلال المدة المحددة لذلك، خلافاً لأحكام تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان لسنة 2018، علماً بأن الشركتين المذكورتين أعلاه ستبقيان موقوفتان إلى حين قيامهما بتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة.

